
 REFERAT STORMØTE HØST 2024 

 Dato: 26. august 2024 

 Sted: Personalrommet 

 Tilstede: 19 klassekontakter, FAU-leder Anne Marie R. Galtung og ass. rektor Per 
 Olav Lystrup 

 Forfall: Camilla Torsæter Egeland (rektor) 

 Møtet begynte med en innledning ved FAU v/leder Anne Marie om FAU og 
 klassekontaktenes rolle: 

 ●  FAUs rolle er å sikre reell foreldremedvirkning, og foreldre har et medansvar 
 for at læringsmiljøet er trygt og godt. Klassekontaktene har samtidig et ekstra 
 ansvar for klassen, for å sikre at ingen faller utenfor. 

 ●  FAU avholder møter ca hver 6. uke, med deltakelse fra rektor. Referater fra 
 tidligere møter ligger på FAUs sider på skolens hjemmeside. 

 ●  FAU bidrar også med 2 foreldrerepresentanter i driftsstyret, som er skolens 
 øverste organ. 

 ●  Klassekontaktene er bindeleddet mellom FAU-styret og klassene. 

 Per Olav (inspektør) informerte deretter om budsjettsituasjonen ved skolen. 
 Økonomien er svært presset, og skolen har derfor måttet ta noen vanskelige valg. 
 Ett slikt valg er å kutte i kunst- og håndverkstilbudet ved skolen, slik at hele klasser 
 har faget sammen istedenfor at klassen er delt i to. Dette skal evalueres til 
 sommeren. FAU-leder informerte om at skolen ved Driftsstyret, FAU og skolens 
 ledelse, i mars i år, sendte et brev til skolebyråden der den økonomiske situasjonen 
 og hvordan det påvirker negativt ble beskrevet. 

 Kuttet i kunst og håndverk ledet til en lengre diskusjon, der tiltaket fikk sterk kritikk fra 
 foreldrene. Hovedbudskap fra foreldrene: 

 ●  Med økt fokus på praktisk læring er det svært beklagelig at skolen kutter i 
 tilbudet. 

 ●  Ordningen bør evalueres snarlig, senest til jul. 
 ●  Foreldrene er i liten grad orientert om kuttene ved skolen. Det bør sendes ut 

 samlet informasjon fra skolen om alle kuttene som er foretatt. 
 ●  Flere foreldre ønsket å delta i en samarbeidsgruppe for å diskutere hvordan 

 kuttene kan gjennomføres på en minst mulig inngripende måte for elevene. 

 Det ble deretter gjennomført valg av representanter til FAU-styret 2024/25. Valgte 
 representanter er: 

 Trinn  Representant  Vara 
 1  Hedda Refsum Schultz  Marianne Støvne 



 2  Käthe Hermstad  Jørgen Berg 
 3  Petter Moe  Trude Rikstad-Nilsbakken 
 4  Carine Friis Kyrkjebø  Lene Hagenes 
 5  Anne Marie Rabe Galtung 

 (leder) 
 x 

 6  Aksel Erik Hillestad  Stine Frimann 
 7  Therese Klemetsen  Kenneth Bo Nielsen 
 Pluss  Hanne Høyer  Katja Johannesen 

 Økonomiansvarlig Aksel E. Hillestad orienterte deretter om FAUs økonomiske 
 situasjon. FAU får primært inntekter fra arrangementet i skolegården 17. mai. 
 Pengene skal i stor grad benyttes til å betale for buss til byen 17. mai. FAU har 
 likevel noe midler tilgjengelig som kan brukes til trivselstiltak ved skolen basert på 
 innkomne søknader. 

 Anne Marie fortalte deretter litt om pågående prosjekter i FAU: 

 1.  Trafikksikkerhet 
 Skolen er tatt opp i trafikksikkerhetsprogrammet i Bymiljøetaten i Oslo 
 kommune, Hjertesone. Det er nedsatt en foreldrearbeidsgruppe for arbeidet 
 med trafikksikkerhet ved skolen. 

 2.  Store skolegård 
 Det har lenge vært et ønske om utvikling av store skolegård, som i dag i stor 
 grad er en «asfaltørken». Ingen foreldre har så langt meldt seg til 
 arbeidsgruppen. FAU har bedt skolen ta et særskilt ansvar. Skolen vil 
 orientere Driftstyret om fremdrift. 

 3.  Oppgradere skolebiblioteket 
 Skolebiblioteket er slitent, og trenger oppgradering. Petter Moe vil lede en 
 arbeidsgruppe for å arbeide med dette fremover. 

 4.  Islegging av friplassen i Hovseterdalen 
 Kommunen vil ikke lenger islegge banen i Hovseterdalen. FAU har søkt og 
 mottatt støtte fra Vestre Aker Bydelsutvalg til å organisere isleggingen. Aksel 
 E. Hillestad leder arbeidet med dette. 

 Avslutningsvis ble det avtalt møtedatoer for FAU-styret 24/25. Datoene er: 

 -  6. november 
 -  9. januar 
 -  26. februar (stormøte) 
 -  24. april 
 -  5. juni 


